
Referat fra SK 1911s årsmøte 11.03 2024 
 

Årsmøtet 11. mars 2024 foregikk på Damplassen i Oslo fra kl. 18.30 til 19.30. Geir Nesheim, Harald 

Furnes, Hans Otto Hauger, Tor Arne Hauge, Raoul Abrahamsson, Per Omtvedt og Alf Vederhus 

deltok. 

Harald Furnes ble valgt til referent. Geir Nesheim ble valgt til møteleder. 

Innkalling og dagsorden ble godkjent. 

1) Geir gikk gjennom årsberetningen for 2023.  

Et viktig punkt som ble utdypet er det gode samarbeidet mellom 1911 og 1911U. 

Voksenklubben og barne- og ungdomsklubben har gjensidig fordel av hverandre. 

Et annet punkt som ble framhevet som vellykket i 2023 var deltakelsen i Europacup for lag.  

Det ble uttrykt bekymring for medlemsutviklingen, men Geir påpekte at det er god aktivitet i 

1911u og mange på vei opp i voksenklubben. 

Årsberetningen ble tatt til etteretning. 

 

2) Harald presenterte regnskapet 

2023 var første hele år som ikke var preget av pandemien.  

Regnskapet viser et underskudd på drøyt 3000 kroner. Økonomien er under kontroll. 

Største utgifter er knyttet til seriesjakk og deltakelse i europacup.  

Inntektssiden er helt avhengig av at klubben arrangerer turneringer. Her blir Geir litt for ofte 

den som drar lasset nesten på egenhånd, og klubbens øvrige medlemmer oppfordres til å 

hjelpe til i større grad enn nå. 

Etter noen år med uendret kontingent ble den hevet noe for 2024. 

Regnskapet ble tatt til etteretning 

 

3) Harald presenterte budsjettet 

Budsjettet er basert på uendret aktivitet.  

Budsjettet ble vedtatt. 

 

4) Det var ingen innkomne saker 

 

5) Nytt styre ble: Geir Nesheim (leder), Harald Furnes (kasserer), Eivind Olav Risting 

(representant for elitespillerne), Gaute Bergan (styremedlem), Finn Møller 

(materialforvalter).  

Varamedlemmer: Hans Otto Hauger og Alf Vederhus 

Valgkomite: Lars Erik B. Hagen og Geir Nesheim 

Revisor: Matti Unnli  

Vararevisor: Kristian Trygstad 

Samtlige verv var gjenvalg 

 


